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Møde Bestyrelsesmøde Bredballe Strand Lokalråd (BSL) 

Datum 19/02/2024 

Sted Hjem hos Nils Leseberg 

Formand  Annette Hjort Nielsen  

Skribent  Nils Leseberg 
 

Deltager  

Annette Hjort Nielsen  

Lene Sejersen  

Jens O. Brøndlund 

Nils Leseberg 

Gæst 

Ole Harrit 
 

 

Referat 

No. Aktivitet Hvem Hvornår  

1 

Opfølgning på Generalforsamling BSL: 
1. På GF var der 4 medlemmer til sted ud over 

6 bestyrelses medlemmer. Der var heller 
ingen som vil stille op til bestyrelsen som 
følge af at 4 bestyrelsesmedlemmer ikke vil 
fortsætte i deres nuværende roller efter de 
har været i bestyrelsen for 2 år.  
Dermed har Bestyrelsen ”kastet håndklædet i 
ringen” og vil stoppe arbejde i Bredballe 

 
 
 
 
 
 
 
Alle  
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Strand Beboerforeningen (BSB) som er 
hovedsagelig fokuseret på lokalråd arbejde.  

2. Annette har undersøgt om der er krav fra 
kommunen vedr. nedlægning af lokalråd og 
kommunen, som var ked af den besked, har 
dog bekræftet, at det kan lave sig gøre uden 
ekstra officielle indkaldelse fra lokalråd siden.  

3. Bestyrelsen er også blevet opmærksom på 
igennem den tidligere bestyrelsesformand 
Ole Harrit, at BSB stå for sig selv og skal 
opløses efter foreningens vilkår og regler. 

 
 
Annette H. 
Nielsen   
 
 
 
 
 
Alle 

2 

 
Bestyrelsen har mødt med Ole Harrit  for at sikre de 
tidligere fastlagte vilkår bliver indeholdt og besluttede 
dermed at der skal kaldes ind til en ekstraordinær 
GF.  
Datoen er fastlagt til den 14. August 2024, klokken 
19:00 i Bredballe Sognegård for at beslutte om 
nedlægning af BSB og brug af de resterende midler 
som er på BSB’s konto lige nu.  
Indbydelse bliver delt på Hjemmesiden (Lene), 
Facebook (Nils) og Lokalavisen (Lene) og skal 
sendes senest 4 uger før datoen  

 
 
 
 
 
Annette, 
Lene   
 
 
 
 
Annette  

 
 
 
 
 
14.08.2024 – lokale er 
bekræftet allerede 
 
 
 
 
12. juli 2024 

3 

De midler, som er tilgængelig på kontoen af BSB 
skal bruges til et emne som kommer de fleste af 
BSB’s beboerne til god. Fordi trafik situationen er 
stadigvæk den højeste prioritet ifølge en 
meningsmåling som var indhentet foran gående den 
sidste GF og fordi der var bare et anden forslag som 
manglede dog en mere detaljeret oplysning, har 
bestyrelsen besluttet  at præsenter forslaget for en 
trafik beroligende by indgang (Byport) i nærheden af 
den 1. tunnel på den ekstraordinære GF, hvor midler 
skal bruges og BSB konto bliver derefter lukket ned.  

Annette  

4  

Forslag til Bredballe Strands indgang (Byport) er 
kommet tilbage igennem flere møder siden 2012 og 
er også et projekt som Vejle kommunen har stillet sig 
positiv over for forslagen (og sandsynligheden til den 
ekstra nødvendige finansiel støtte fra kommunen er 
dermed også højest). Beslutning er taget med 3 ”for” 
og en ”undladelse”. 

Alle 
 
 

  
 
 
 
 
 

 


